
استان فارس 
کازرون

کتابخانه گلبن کازرونی در بوستان رفیع 
به بهره برداری رسید

دیگر  و  کازرون  فرماندار  فارس،  عمومی  کتابخانه های  مدیرکل  حضور  با 
مسئولین این شهرستان کتابخانه گلبن کازرونی در بوستان رفیع به بهره برداری 

رسید.
ــی  ــای عموم ــرکل کتابخانه ه ــاورز/ مدی ــکاس: داود کش ــگار و ع خبرن
فــارس در آییــن افتتــاح ایــن کتابخانــه گفــت: بــا افتتــاح ایــن کتابخانــه 

ســرانه مطالعــه در ایــن شــهر بــالا مــی رود.
در ادامه سید کمال علوی فرماندار کازرون نیز اظهار داشت: امسال اعتباری 
شهرستان  این  عمومی  کتابخانه  برای  تومان  میلیون   ۲۴۰ و  میلیارد   ۲ بالغ بر 
اختصاص دادیم. این کتابخانه در زمینی به مساحت ۲۵۰ مترمربع و اعتباری 

بالغ بر ۵۰۰ میلیون تومان به بهره برداری رسید.

 در نشست هم اندیشی دانشگاه آزاد اسلامی
واحد کازرون عنوان شد؛

ابراز نگرانی شهردار کازرون
 از فرهنگ علم گریزی

شهرستان  این  در  علم گریزی  فرهنگ  از  نگرانی  ابراز  با  کازرون  شهردار   
و  تحصیل کرده و روشنفکر  مهار شود و جوانان  تفکر  این  امیدوارم  گفت: 

خلاق در راستای توسعه پایدار این شهرستان حرکت کنند.
با  هم اندیشی  نشست  در  باقری  علی  آنا،  خبرگزاری  خبرنگار  گزارش  به 
آزاد  دانشگاه  در  با رویکرد حقوق شهروندی  پایدار شهری  توسعه  موضوع 
شهرنشین  گفت:  شهرنشین  و  شهروند  از  تعریفی  با  کازرون  واحد  اسلامی 
شامل همه کسانی می شود که در شهر ساکن و زندگی می کنند؛ اما شهروند به 
کسانی گفته می شود که نسبت به مطالبه حقوق خود از مدیریت شهری آشنا 
و به وظایف خود در مقابل اجتماع و جامعه آگاهی لازم را داشته باشند که 

باید تلاش شود جمعیت شهرنشین به شهروند تبدیل شوند.
ابراز رضایت  با  در ادامه سرپرست دانشگاه آزاد اسلامی واحد کازرون نیز 
از همکاری و تعامل خوب بین شورای شهر و این دانشگاه اظهار کرد: ایجاد 
این شورا نشان  از سوی  با تخفیف ویژه  ایاب و ذهاب دانشجویی  سرویس 
این  به قشر دانشجو و جامعه دانشگاهی در  اهمیت دادن  از درک و فهم و 
 ۴۰۰ از  بیش  داشتن  با  دانشگاه  گفت:  الوانی  جمال الدین  است.  شهرستان 
تفکر  زیرساخت  ایجاد  در  می تواند  نیمه وقت  و  تمام وقت  هیئت علمی  عضو 
نقش آفرینی  و  کند  تقویت  دانشجو  هزاران  بین  را  شهروندی  به  شهرنشینی 
بالایی داشته باشد و باید از این توانمندی در راستای توسعه پایدار با رعایت 

حقوق شهروند بهره گرفت.
همچنین معاون اداری مالی این دانشگاه بابیان اینکه وجه مشترکی بین دانشگاه 
غیرخصوصی  سازمان های  برخلاف  گفت:  دارد  وجود  شهرداری ها  و  آزاد 
که فقط هزینه کرد بودجه مصوب را در سیستم مدیریت می کنند، دانشگاه 
کسب  مدیریت  کرد،  هزینه  مدیریت  بر  علاوه  شهرداری  و  اسلامی  آزاد 
درآمد را هم به عهده دارند. محمدرضا دالوند گفت: این نوع مدیریت همراه با 
مشکلات خاص خود است، اما از کارایی و بهره وری بیشتری برخوردار است 
به طوری که دانشگاه آزاد اسلامی توانسته با این روش با نیروی انسانی کمتر 

حجم کار و خدمات بیشتری را ارائه دهد.

به مناسبت گرامیداشت هفته بسیج؛

پایگاه بسیج حقوق دانان چنارشاهیجان و 
کوهمره افتتاح شد

گرامیداشت  مناسبت  به  کوهمره  و  چنارشاهیجان  حقوق دانان  بسیج  پایگاه 
هفته بسیج افتتاح شد.

ــش  ــان بخ ــیج حقوقدان ــگاه بس ــگار و عــکاس/ ایمــان احمــدی: پای خبرن
چنارشــاهیجان و کوهمــره بــا حضــور مســئولان و قضــات و وکلا 

ــد. ــاح ش ــره افتت ــاهیجان و کوهم ــداران چنارش بخش
سروان پاسدار ابراهیم صادقی زاده در حاشیه افتتاح این پایگاه در گفت وگو 
با خبرنگار ما با اشاره به اینکه ساختار بسیج در نظام جمهوری اسلامی ایران 
به شدت و سرعت نهادینه شده، اظهار کرد: هراندازه که حلقه بسیج را تکمیل تر 

کنیم، می توانیم الگوی کامل تری را به جهان ارائه دهیم.
و  تشکلی  لحاظ  به  هم  امروز  در شرایط  بسیج  اینکه خلأ حضور  بابیان  وی 
هم فکری در ساختارهای تخصصی احساس می شود، گفت: یکی از مکان هایی 
باشد،  نظام داشته  راه و آرمان های  ادامه  بسیج می تواند نقش مؤثری در  که 

حضور بسیج در دادگستری است.
اصلی  مأموریت  گفت:  قائمیه  سجاد )ع(  امام  بسیج  مقاومت  حوزه  فرمانده 
است و یکی  به جرائم  برقراری عدالت کیفری و رسیدگی  قضایی  سازمان 

از اقداماتی که در راستای اجرای مأموریت اصلی آن ها صورت گرفته افتتاح 
پایگاه بسیج حقوق دانان این سازمان است.

این  بر  کرد:  اضافه  حقوق دانان  بسیج  پایگاه  افتتاح  اهداف  به  اشاره  با  وی 
اساس تمام کارکنان و شاغلان نیروهای مسلح دارای مدرک تحصیلی حقوق 
فعالیت  ارائه مشاوره حقوقی  پایگاه درآمده و در  این  به عضویت  می توانند 
کنند. صادقی زاده در بخش دیگری از سخنان خود خاطرنشان کرد: امیدواریم 
با افتتاح پایگاه بسیج حقوقدانان شاهد افزایش فعالیت حقوقدانان فعال در این 
بتوانیم مشکلات آنان را در  افراد  ارائه مشاوره حقوقی به  با  عرصه باشیم و 

این حوزه رفع کنیم.
مدیرکل امور عشایر فارس مطرح کرد؛
ایجاد تنوع، راه حل مشکل

 تک محصولی بودن عشایر

از  برون رفت  برای  عشایر  اقتصاد  حوزه  در  گفت:  فارس  عشایر  امور  مدیرکل 
مشکل تک محصولی، با ایجاد تنوع محورهای مختلف این موضوع را دنبال می کنیم.
 خبرنگار و عکاس/ ایمان احمدی: روح الله بهرامی در همایش تکریم و تجلیل 
از شبانان و گله داران نمونه عشایر فارس با تبریک پیروزی جبهه مقاومت در 
سوریه بابیان اینکه ۱۲ و نیم درصد از کل عشایر کشور در استان فارس است، 
اظهار داشت: استان فارس قطب عشایر کشور بوده و ۳/۵ درصد از جمعیت 

این استان مربوط به این قشر از جامعه است.
وی با اشاره به اولویت تولید و اشتغال برای جامعه عشایر گفت: ۲۵ درصد 
از گوشت قرمز و ۴۴ درصد از صنایع دستی و تولیدات بر دوش عشایر است.
از  را  مراتع  و  اسکان  کانون  ساماندهی  فارس  استان  عشایر  امور  مدیرکل 
برنامه های این نهاد دانست و ابراز امیدواری کرد که حداقل امکانات را بتوانند 

برای عشایر فراهم کنند. 
بهرامی پراکندگی جمعیت و صعب العبور بودن مناطق عشایری را دلیل برخی 
شاخص های پایین امکانات عشایر عنوان کرد و افزود: تلاش داریم در برنامه 

ششم توسعه هرساله پنج درصد این شاخص ها را افزایش دهیم.
دلیل  به  اسکان  اجرایی  عملیات  گفت:  فارس  استان  عشایر  امور  مدیرکل 
امکان  مخالف  قطب های  در  داده شده  تحویل  زمین  در  خشک سالی  مشکل 

بهره برداری در آن ها میسر نشده و این امر را با مشکل روبه رو کرده است.
با کمک خود عشایر  از منابع طبیعی  وی گفت: در حوزه مرتع و حفاظت 
صورت خواهد گرفت، همچنین تسهیلات کم بهره برای بهره بردارها به منظور 

تأمین گوشت قرمز در نظر گرفته شده است.
مدیرکل امور عشایر استان فارس بابیان اینکه در حوزه اقتصاد عشایر برای 
این  مختلف  محورهای  تنوع  ایجاد  با  تک محصولی،  مشکل  از  برون رفت 
موضوع را دنبال می کنیم افزود: در حوزه گردشگری و بوم گردی در بخش 
دانش بنیان  شرکت های  تأسیس  و  دارویی  گیاهان  صنایع دستی،  از  حمایت 
خدماتی به منظور جلوگیری از تک محصولی و تخریب مراتع در این حوزه ها 

به عشایر کمک خواهیم کرد.

امام جمعه کازرون:

یکی از راه های اجرای اقتصاد مقاومتی 
حمایت از عشایر است

امام جمعه کازرون گفت: در جهت هرچه بهتر شدن تولید و اقتصاد مقاومتی با 
اتکا به عشایر تلاش و مسئولان نیز باید برای رفع مشکلات شان کمک کنند.
همایش  در  محمد خرسند  حجت الاسلام  احمدی:  ایمان  خبرنگار و عکاس/ 
تکریم و تجلیل از شبانان و گله داران نمونه عشایر فارس که با حضور دبیر 
قرارگاه محرومیت زدایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، معاون هماهنگ کننده 
سپاه فجر، مدیرکل امورعشایرفارس، فرماندار و مسئولان استانی و شهرستان 
ارزشمند  که  می دارد  نگه  ذخیره  را  چیزی  انسان  داشت:  اظهار  شد  برگزار 
باشد و این که امام )ره( عشایر را ذخیره انقلاب نامیدند، نشان دهنده ارزشمند 

بودن آن است.
وی یکی از راه های عملی شدن شعار اقتصاد مقاومتی را اهمیت دادن به شبانان 
خود  داشته های  از  سرمایه،  و  امکانات  کمترین  با  عشایر  گفت:  و  دانست 
این  به  زیادی  لطمات  خشک سالی  به واسطه  شوربختانه  که  می کنند  استفاده 
قشر واردشده و از طرفی به شهرنشینی و شغل های کاذب رو آورده اند که در 
شأن عشایر نیست. امام جمعه کازرون خواستار حل مسئله اسکان عشایر شد 
و افزود: در مباحث فرهنگی و اقتصادی نیز باید کمک کنیم که عشایر به 
سنت های گذشته خود پایبند باشند و شهرنشینی عشایر خدمت به آنان نیست 
بلکه کمک می تواند در بحث تولید، کشاورزی و مرتع داری باشد که عشایر از 
گذشته به آن مشغول بوده اند. وی با اشاره به مهمان نوازی و خونگرمی عشایر 
شهری  زندگی  برخلاف  که  هستند  کم توقعی  تولیدکنندگان  عشایر  گفت: 
که کمترین نقش را در تولید دارند و بیشترین مصرف کننده هستند، عشایر 

بیشترین نقش تولیدکننده رادارند. 
خرسند با تأکید برداشتن اقتصاد مقاومتی اظهار داشت: باید در جهت هرچه 
بهتر شدن تولید و اقتصاد مقاومتی با اتکا به عشایر تلاش و مسئولان نیز باید 
برای رفع مشکلات شان کمک کنند. امام جمعه کازرون با توصیه به عشایر 
جهت حفظ مراتع و عدم اجازه برای سوءاستفاده و تصاحب مراتع شان گفت: 
یکی از نیازهای عشایر بحث مرتع است که باید تأمین شود و از طرفی هم 
عشایر اجازه تغییر کاربری زمین های اهدایی را ندهند. وی در ادامه گفت: 
از طرفی دیگران نیز زندگی را برای عشایر تنگ نکنند که به اجبار زندگی 

عشایری را رها و به شهر مهاجرت و به شغل های کاذب مشغول شوند.

برای نخستین بار در کشور انجام شد؛
همایش تکریم و تجلیل از شبانان و 

گله داران نمونه عشایر فارس

 نخستین همایش تکریم و تجلیل از شبانان و گله داران نمونه عشایر فارس در 
کازرون برگزار شد.

استان  فجر  سپاه  هماهنگ کننده  معاون  احمدی:  ایمان  عکاس/  و  خبرنگار 
فارس در همایش تکریم و تجلیل از شبانان و گله داران نمونه عشایر فارس 
اسلامی،  انقلاب  پاسداران  سپاه  محرومیت زدایی  قرارگاه  دبیر  حضور  با  که 
مدیرکل امور عشایر فارس، فرماندار و مسئولان استانی و شهرستان برگزار 
برای  الگویی  باید  محرومیت زدایی  قرارگاه  و  فجر  سپاه  داشت:  اظهار  شد، 
در  را  منت  و  بی مزد  کار  فرهنگ  تا  باشد  اجرایی  دستگاه های  و  مسئولان 

جامعه نهادینه کند. 
سعید کوشکی با اشاره به همایش تکریم و تجلیل از شبانان و گله داران نمونه 
برگزار  کازرون  شهرستان  در  در کشور  نخستین بار  برای  که  فارس  عشایر 

می شود، گفت: بیشترین خدمت با کمترین هزینه را عشایرها انجام می دهند.
شهدای  تعداد  اینکه  بابیان  فارس  استان  فجر  سپاه  هماهنگ کننده  معاون 
عشایری نسبت به جمعیت آن ها قابل توجه است، افزود: عشایر در سخت ترین 

شرایط مثل جنگ تحمیلی پیش قراول هستند.
نظامی  و  دفاعی  عرصه های  در  امروز  که  همان طور  کرد:  تأکید  کوشکی 
نیز  اقتصادی  در حوزه  داریم  سلیمانی  قاسم  مثل  و سرداران شاخصی  زبانزد 
باید این چنین باشیم. وی خواستار اجرای اقتصاد مقاومتی و بومی شدن آن و 
خارج شدن اقتصاد از حالت تک محصولی شد و تصریح کرد: با اجرای اقتصاد 

مقاومتی نظام سلطه مجبور خواهد شد در برابر ایران سرخم کند.

رئیس قرارگاه محرومیت زدایی سپاه:

راهبرد اصلی سپاه محرومیت زدایی است

رئیس قرارگاه محرومیت زدایی سپاه گفت: راهبرد اصلی سپاه محرومیت زدایی 
و مردم دوستی است.

خبرنگار و عکاس/ ایمان احمدی: سردار سید ضیاءالدین حزنی در همایش 
باشگاه  در  که  فارس  عشایر  نمونه  گله داران  و  شبانان  از  تجلیل  و  تکریم 
فرهنگیان کازرون با حضور مسئولان کشوری و استانی و شهرستان برگزار 
اظهار  سوریه  در  مقاومت  محور  پیروزی  و  بسیج  هفته  گرامیداشت  با  شد، 
داشت: مردم و مسئولان زمانی که کنار هم کار کنند به خوبی از پس مشکلات 
برمی آیند. رئیس قرارگاه محرومیت زدایی سپاه، عشایر را یکی از بهترین اقشار 
جامعه توصیف کرد و گفت: عشایر با کمترین امکانات نقش تأثیرگذاری در 
اقتصاد مقاومتی دارد. وی کشور ایران اسلامی را دارای ظرفیت و پتانسیل های 
زیادی برای انجام کار دانست و افزود: در کشور باید بتوانیم باهم خوب حرف 

بزنیم و کارکنیم تا مشکلات حل شود.
به درستی  اوضاع شان  که  دارند  گلایه  روستاها  همه  کرد:  تصریح  حزنی 

رسیدگی نشده و باعث حاشیه نشینی در شهرهای مختلف شده است.
رئیس قرارگاه محرومیت زدایی سپاه رمز موفقیت سپاه را در کنار مردم بودن 
دانست و گفت: سپاه از خود مردم تشکیل شده و همیشه کنار مردم بوده و 

خواهد بود و راهبرد اصلی آن محرومیت زدایی و مردم دوستی است.

استان خوزستان 
در جلسه مدیران هندیجان تأکید شد؛

مردم در حفاظت از منابع آب به 
دستگاه های اجرایی کمک کنند

عمان،  دریای  و  خلیج فارس  آبریز  حوزه  مدیرکل  حضور  با  جلسه ای  در 
و  خوزستان  استانداری  بحران  ستاد  نماینده  امیدیه،  و  هندیجان  فرمانداران 
جمعی از مدیران سازمان آب و برق خوزستان و دیگر مدیران شهرستان های 

هندیجان و امیدیه بر حفاظت از منابع آبی تأکید شد.
خبرنگار و عکاس/ بانو جمالی: در این جلسه فرماندار شهرستان هندیجان 

با اشاره به مشکل آب شرب و کشاورزی مردم هندیجان اظهار داشت: مردم 
هندیجان این روزها با مشکل بی آبی سختی های زیادی را متحمل می شوند و 

باید راه چاره ای برای رهایی از این مشکل اندیشیده شود.
کورش مودت گفت: زیبنده این مردم با این تاریخ کهن نیست که رودخانه 
پرآب زهره را در ماه های مختلف بی آب ببینند و متحمل سختی های فراوان 
این  در  مردم  عمده  شغل  افزود:  هندیجان  در  دولت  عالی  نماینده  شوند. 
شهرستان کشاورزی و چند سالی است با توجه به خشک سالی و خشک شدن 

آب رودخانه این قشر زحمتکش خسارت های زیادی دیده اند و خواستار توجه 
بیشتر به این کشاورزان هستیم و امیدواریم دولت توجه ویژه ای به کشاورزان 
هندیجانی نماید. وی خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه بخشی از آب شرب 
شدن  خشک  و  آب  شوری  متأسفانه  می شود  تأمین  زهره  رودخانه  از  شهر 
چندین ماهه ی رودخانه علاوه بر اینکه در تأمین آب شهرستان را با مشکل 
مواجه کرده موجودات زنده در رودخانه را هم درخطر قرار داده و چندین تن 

ماهی در پی خشک شدن رودخانه از بین رفتند.
خصوص  در  استان  مدیران  سایر  و  خوزستان  استاندار  از  تقدیر  با  مودت 
هندیجان  مردم  با  دیرینه ای  پیوند  بالادست  مردم  انهار گفت:  سردهنه سازی 
دارند و قطعاً اگر همکاری آنان نبود این کار با این سرعت انجام نمی شد و 
با این سردهنه سازی از هدر رفت آب هم جلوگیری خواهد شد و قطعاً منابع 
آبی هم مدیریت خواهد شد. فرماندار هندیجان در ادامه خاطرنشان کرد: طبق 
مصوبات اخیر و تأکیدات انجام شده امیدواریم با تعمیرات اساسی خط لوله و 
بخش  بتوانیم  دستگاه ها  راه اندازی  همچنین  و  آب  انتقال  و  ظرفیت  افزایش 
عمده ای از آب شرب را حل نماییم و با مدیریت انهار و رهاسازی  ها مشکل 
کمبود آب رودخانه و کشاورزان و دامداران را حل نموده و درجهت حفظ 

موجودات زنده رودخانه هم گام بهتری برداریم.
کورش مودت افزود: درخواست رهاسازی و موافقت های آن انجام شده است 
و در صورت رهاسازی از مردم بالادست و مدیران مربوطه خواستاریم نهایت 
همکاری را داشته باشند تا این آب که سهمیه هندیجان است در پایین ترین 
نقطه رودخانه برسد چراکه اگر آب نرسد بازهم روستاهای پایین دست ما را 

هم با مشکل مواجه می کند. 
مودت گفت: تمهیدات لازم جهت رهاسازی آب و حفاظت از منابع آب و 
همچنین افزایش پمپاژ آب از طریق خط لوله در دستور کار قرارگرفته است 

و امیدواریم مشکل آب هندیجان و رودخانه زهره هرچه سریع تر حل شود.
یا پلاستیکی در  ایجاد سد سلولوزی  بر  با تأکید  ادامه  فرماندار هندیجان در 
رودخانه زهره و حل پایدار مشکل آب هندیجان که مورد استقبال هم قرار 
گرفت ابراز امیدواری کرد هر چه سریع تر این سد در دستور کار قرار گیرد.

در این جلسه موضوعات مختلف موردبررسی قرار گرفت.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
دیدار کارشناس مسئول کمیته استعدادیابی 
وزارت ورزش و جوانان با مدیرکل ورزش 

و جوانان کهگیلویه و بویراحمد

مدیرکل  با  جوانان  و  ورزش  وزارت  استعدادیابی  کمیته  مسئول  کارشناس 
ورزش و جوانان کهگیلویه و بویراحمد دیدار کرد.

و  خبری  پایگاه  و  عمومی  روابط  از  نقل  به  و  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بویراحمد، زمانی  استان کهگیلویه و  اداره کل ورزش و جوانان  اطلاع رسانی 
کارشناس مسئول کمیته استعدادیابی وزارت ورزش و جوانان با سید محمدتقی 

علوی مدیرکل ورزش و جوانان استان دیدار کرد.
با  کشور  جوانان  و  ورزش  وزارت  استعدادیابی  کمیته  مسئول  کارشناس 
محمدتقی علوی مدیرکل ورزش و جوانان استان کهگیلویه و بویراحمد دیدار 
و گفتگو کرد. در این نشست که در محل اداره کل ورزش و جوانان استان 
و  ورزش  وزارت  استعدادیابی  مسئول  کارشناس  زمانی  شراره  شد،  برگزار 
جوانان کشور از کمک مادی و معنوی وزارت ورزش و جوانان کشور به 

توسعه زیرساخت های پایگاه قهرمانی استان خبر داد.
از سال  و جوانان  استعدادیابی وزارت ورزش  آمایش کمیته  از طرح  زمانی 
1396 خبر داد و خواستار حضور و استفاده قهرمانان، ملی پوشان تیم های ملی 

از امکانات و تجهیزات پایگاه های قهرمانی کشور شد.
مسئول کمیته استعدادیابی وزارت ورزش و جوانان کشور از تخصیص اعتبار 
و  داد  خبر  قهرمانی  پایگاه  تجهیزات  و  خرید  در  جوانان  و  ورزش  وزارت 
اظهار امیدواری کرد با مساعدت و تعامل وزارت ورزش و جوانان و مدیران 
کل استان ها، شاهد رشد و شکوفایی پایگاه های ورزش قهرمانی کشور باشیم.
مسئول  حضور  از  تشکر  ضمن  استان  قهرمانی  پایگاه  مسئول  روایی  مهدی 
مدیرکل  علوی  حمایت های  و  جوانان  و  ورزش  وزارت  استعدادیابی  کمیته 
و  کهگیلویه  استان  قهرمانی  ورزش  پایگاه  گفت:  استان  جوانان  و  ورزش 
پایگاه های ورزش قهرمانی کشور  بهترین و بزرگ ترین  از  بویراحمد یکی 
است و امیدوارم با حمایت وزارت ورزش و جوانان شاهد توسعه این مکان 
ورزشی باشیم. روایی که خود از قهرمانان و ملی پوش دوومیدانی کشور و تیم 
ملی است از بدهی 15 میلیون تومانی پایگاه قهرمانی خبر داد و افزود: در سال 
1395 از طرف وزارت ورزش و جوانان مبلغ 75 میلیون تومان برای خرید 

تجهیزات و وسایل به این پایگاه اختصاص یافت است.
مسئول پایگاه قهرمانی استان از نگاه ویژه و کمک 5 میلیون تومانی علوی 
قهرمانی  پایگاه  زیرساخت های  توسعه  به  استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
پایگاه  شدن  حرفه ای  و  استاندارد  به  رسیدن  برای  گفت:  و  داد  خبر  استان 

قهرمانی استان به 600 میلیون اعتبار نیاز است.
علوی مدیرکل ورزش و جوانان استان از حمایت و پیگیرهای وزارت ورزش 
و جوانان در توسعه زیرساخت های پایگاه قهرمانی تقدیر کرد و از توان بالقوه 

قهرمانان و مدال آوران ورزش استان کهگیلویه و بویراحمد خبر داد.
علوی نبود پایگاه قهرمانی در دو شهرستان گچساران و کهگیلویه را با توجه 
به وجود استعداد و پتانسیل و قهرمان ملی پوش را یکی از مشکلات و معضلات 
ورزش استان ذکر کرد و از حضور قهرمانان ملی پوش بانوان در تیم های ملی 
خبر داد. این مقام مسئول بر فرهنگ سازی و افزایش پایگاه های قهرمانی در 
سراسر کشور تأکید کرد و حضور قهرمانان و ملی پوشان در پایگاه قهرمانی را 
باعث رشد و شکوفایی ورزش و شناسایی استعدادها و نخبگان ورزشی دانست.
مدیرکل ورزش و جوانان از استفاده قهرمانان و ملی پوشان استان از امکانات و 
تجهیزات پایگاه قهرمانی قبل از اعزام و برگزاری مسابقات استانی، کشوری 
خبر  قهرمانی  پایگاه  به  جوانان  و  ورزش  دستگاه  ویژه  نگاه  از  و  داد  خبر 
توسعه  معنوی وزارت ورزش و جوانان در  مادی و  داد و خواستار حمایت 

زیرساخت های پایگاه قهرمانی شد.
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صفحه مسئول تربیت و آموزش ناحیه عشایری فارس خواستار شد؛
خارج کردن ترویج عفاف و حجاب از حالت شعار

مسئول تربیت و آموزش ناحیه عشایری استان فارس گفت: ترویج عفاف و حجاب به عنوان مهم ترین اولویت های جامعه زنان، از حالت شعار خارج شود. 
سرویس خبری/ ایمان احمدی: مسئول تربیت و آموزش ناحیه عشایری استان فارس در نشست روشنگری که با موضوع عفاف و حجاب در سالن 
بخشداری چنارشاهیجان کازرون و با حضور فرمانده سپاه عشایری امام رضا )ع( قائمیه، بسیجیان، مسئولان و مردم برگزار شد با تبیین سخنان رهبر 
معظم انقلاب پیرامون مسئله حجاب و عفاف اظهار داشت: خواهران با پایبندی به ارزش های اسلامی و توجه به مسئله امربه معروف و نهی ازمنکر در 
جامعه مانع از رسیدن دشمن به هدف خود شوند. حجت الاسلام محسن خادم مهم ترین هدف برگزاری این نشست را ترویج فرهنگ عفاف و حجاب 
دانست و گفت: ترویج فرهنگ عفاف و حجاب با توجه به نیاز امروز جامعه از مهم ترین اولویت ها و شاخصه های جامعه زنان است و به همین 

منظور برنامه های مختلفی در طول سال باید تهیه و اجرا شود.


